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Tilstede: Martin, Maja, Pernille, Kenneth, Mette, Iben, Maria, Mette, Kathrine, Christin, Stine  Afbud: Lone, Michelle og Joan 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.05 Godkendelse af referat fra d. 10/6 Gælder for: Pernille, Maja, Lone og Martin  

19.05-19.20 

 

Konstituering  • Kun for de forældrevalgte, ledelse 
og medarbejderrep. deltager ikke i 
dette punkt 

Martin er genvalgt som formand og Maja er genvalgt 

som næstformand. 

19.20-19.40 Kort om bestyrelsens beføjelser og pligtige 
drøftelser  

• Eks. tilsyn af principper: jfr. Årshjul, 

skal vi føre tilsyn med ”princip for 

klassedannelse”. Se gerne: 

https://www.skole-

foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelse

ns-v%C3%A6rkt%C3%B8jskasse 

Skolebestyrelsen har en forpligtelse til at føre tilsyn 

med skolens principper og evt. afskaffe eller lave nye 

principper. Der er en række skal-principper, som 

bestyrelsen skal sikre, at vi har. Vi har også et 

metaprincip –et princip for principper. Tilsynet med 

principperne er lagt ind i et årshjul. Tilsyn er også at 

drøfte skolens overordnede virke og skolens 

økonomiske situation. 

Vi drøfter aldrig sager i skolebestyrelsen, der handler 

om enkelte elever eller enkelte personaler. Der kan 

drøftes overordnede situationer.  

Skolebestyrelsen fungerer også som ledelsens 

høringsorgan, hvor der kan være brug for at få 

bestyrelsens mening med. 

På Skole og forældres hjemmeside, findes der 

information om skolebestyrelsens arbejde. 

Status på fx skolens arbejde med fokusområderne, 

skolens værdier eller særlige indsatsområder. 

https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelsens-v%C3%A6rkt%C3%B8jskasse
https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelsens-v%C3%A6rkt%C3%B8jskasse
https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelsens-v%C3%A6rkt%C3%B8jskasse
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19.40-20.00 Nyt fra skolen 
 

• Skolens økonomi – herunder 
orientering omkring budgetproces 

• Nyansættelser 

• Det fysiske læringsmiljø 

’Hvad nu hvis?’ Lokal procedure ved evt. smitte med 

Covid 19 i elev- eller personalegruppen. 

Skolebestyrelsen aftaler, at forældrene skal 

informeres om, at skolen har en procedure og hvor 

de har mulighed for at finde den, hvis de ønsker at 

kende den i detaljer. 

Vi har en klasse, der kører til svømning i bus 

sammen med en klase fra Paarup Skole og alle børn 

har mundbind på. 

 

Skolens budget er hen over skoleåret blevet reguleret 

med ca. 1 mil. kroner i minus. Vi har dog lige nu fået 

midler fra ministeriet til et fagligt løft på ca. 350.000 

kr, dvs. til lærerlønninger, som skal bruges inden 

31/12. Vi vil ansætte en teknologilærer med flair for 

IT. 

Sidste skoleår gik vi ud med et underskud på ca. 

700.000. Det underskud har vi med ind i det 

nuværende budget og de nuværende udregninger 

viser, at vi vil gå ud med et lille overskud. 

I forbindelse med nedlukningen sparede vi på 

vikarbudgettet. Lige nu har vi nogle merudgifter fx til 

indkøb af kitler til fysik/kemi, fordi de skal kunne 

vaskes efter hver brug. 

MED sender et høringssvar vedr. Budget. 

 

Nyansættelser: Alexander, pædagog på 0. Årgang, 

har været ansat siden 1/8-20 og Mette, pædagog på 

0. Årgang, er ansat pr. 31/8-20. 

 

Vi har i år fokus på det fysiske læringsmiljø og har 
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fået midler til at kunne tilknytte en konsulent, Lene 

Heckmann. Vi har herunder fokus på, hvordan det 

fysiske læringsmiljø understøtter elevernes læring og 

trivsel. Underemnerne er klasserumsledelse, fleksible 

læringsmiljøer og inkluderende læringsmiljøer. 

 

Tilsyn med principperne for klassedannelse: Lille 

ændring ift. tidspunktet for klassedannelsen: den skal 

være på plads, inden åbent hus på 0. Årgang i 

midten af juni.  

Skolebestyrelsen er informeret om, at forældrene 

ikke blev hørt ifm. dette års klassedannelse. Dette er 

grundet Corona-situationen, der betød, at børnene 

var delt på halve hold og det ikke var muligt at 

observere børnene på kryds og tværs. Der blev i 

stedet for kommunikeret til forældrene, at klasserne 

ville være åbne frem til efterårsferien, hvis der skulle 

blive brug for evt. rokader. Skolebestyrelsen blev ikke 

hørt ifm. at princippet ikke blev overholdt – det var en 

forglemmelse.  

Principperne medbringes til underskrift på det 

kommende skolebestyrelsesmøde. 

20.00 – 20.20 Valg til kontaktudvalg og orientering om ny 

struktur 

• Der skal vælges en repræsentant til 

ungekontaktudvalget 

Pernille er valgt som repræsentant. 

20.20-20.45 Høringssvar • Drøftelse og proces vedr. 

”fremtidens skole” – se bilag. 

 

• Orientering om fælles brev fra byens 

skolebestyrelser 

Drøftelse og brainstorm ift. Evt. renoveringer, 

ændringer, tilbygninger, indretninger mv. til 

fremtidens skole. 

Ledelsen laver en prioriteret liste. Maja og Martin 

laver derefter et udkast til et høringssvar. 
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Enkelte skoler har oplevet en opgaveglidning efter at 

tekniskservicepersonalet er overgået til By og Kultur. 

Skolebestyrelsen har valgt at være medunderskriver 

på et brev, der er blevet forfattet på vegne af 

skolerne i Odense. 

20.45-21.00 

 

EVT.  Der bliver spurgt ind til, om der fortsat er et 

samarbejde mellem Tarup Skole, Pårup Skole og 

Sognegården. Der har ikke været et samarbejde 

siden det sidste arrangement og grundet Corona, vil 

det ikke give mening at genoptage samarbejdet pt. 

 

Skolebestyrelsen vil gerne høre om, hvordan der 

bliver arbejdet med digital dannelse i klasserne. 

 

Skolebestyrelsen vil gerne høre om, hvordan 

eleverne bliver introduceret til  

ungdomsuddannelserne. 

 

Bekymring for trafikken om skolen. Skolebestyrelsen 

vil gerne have det på som punkt. 

 


